
Van: 

MN 

unspeet.nl> 
Verzonden: 

25-09-2024 14:26 

Aan 

ME 

unspect.nl= 
CC: 

unspeet.nl>. 

Onunspeet.nl> 

Onderwerp: 

RE: 

Vergaderfrequentie toegevoegd 
aan 

reglement 
van orde 

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

    

Holm 

Goed idee 
op 

zich. Er mist alleen een definitie van wat we dan weer met die commissies bedoelen. 
Mijn 

voorstel is 

daarom het 
nu zo 

te laten 
(dus 

alleen 
vergaderfrequentie voor 

de hele commissie 
opnemen). 

En dan 
bespreken we 

dat 

volgende vergadering. 

Groet 

J 

Van: 

ME 

onspeet.nl> 
Verzonden: 

vrijdag 
20 

september 
2024 11:16 

Aan 

MR 

un speet.nl>; 
Se 

nun speet.nl> 

M@nunspeet.nl> 

Onderwerp: 
RE: 

Vergaderfrequentie toegevoegd aan reglement van 
orde 

Ho 
5 

In het kader 
van transparantie 

kan 
er desgewenst 

wel 
een apart 

lid 
opgenomen 

worden 
voor 

de Monumenten 
en 

Welstandscommissie, 
bestaande uit 

een 
deel 

van 
de leden 

van 
commissie 

Omgevingskwaliteit en 
daar de 

vergaderfrequentie 
in 

opnemen. 
Dan wordt deze 

specifiek gemaakt. 
Gezien de stabiele 

werkwijze van 
deze commissie 

misschien wel 
zo 

helder. Artikel 
7 
kan dan verder onverkort 

erbij blijven. 

Met 
hartelijke groet, 

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

J 

  

  

  

   

  

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

Van: nunspeet.nl> 

Verzonden: 
donderdag 

19 
september 

2024 14:12 

nunspeet.nl> 

Onderwerp: 
RE: 

Vergaderfrequentie toegevoegd aan reglement van 
orde 

Ho 

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

J 

Ik 
zat 

daar ook al 
mee. 

Het kan 
zo zijn 

dat 
we 

in de toekomst nieuwe subcommissies 
aanstellen, 

dus wil 
je 

de 

regelingen 
daarover niet 

te specifiek 
maken. In de 

vorige vergadering 
vonden 

we met 
elkaar dat 

we zo 

transparant 

mogelijk 
willen 

zijn richting 
inwoners 

en 
dat daarom de 

vergaderfrequentie opgenomen 
moest worden. Vanuit die 

gedachte een goed 
idee dat ook 

voor 
de subcommissie te doen. Maar 

eens 
dat 

er 
ook nadelen 

aan zijn en 
het niet 

zou 

hoeven. Wat 
mij 

betreft 
schrappen we 

dat 
gedeelte. 

Groet 

   

  

   

   

  

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

J 

Van 

ME 

© soe n> 
Verzonden: 

woensdag 
18 

september 
2024 23:45 

nunspeet.nl> 

Onderwerp: 
RE: 

Vergaderfrequentie toegevoegd 
aan 

reglement 
van orde 

Holhoi allen, 

Naar 
aanleiding van 

artikel 2 lid 3 hoeft 
volgens mij 

alleen te worden vermeld dat de commissie 
Omgevingskwaliteit 

eens 
per 

zes 
weken 

vergadert. 
De 

huidige 
subcommissie is in het 

reglement nu 
niet 

gedefinieerd. 
Artikel 7 is 

algemeen 

en verwijst 
niet 

specifiek naar 
de 

huidige subcommissie; 
de Monumenten 

en 
Welstandscommissie. Het is mi. daarom 

niet 
realistisch/handig om 

in het 
reglement op 

te 
nemen 

dat 
een 

subcommissie 
eens 

per 
drie weken 

vergadert. 
Dat 

zou 

impliceren 
dat iedere 

toekomstige 
subcommissie en/of commissie van 

deskundigen driewekelijk vergadert. 
Maar 

volgens mij 
hoeft dit ook niet te worden 

opgenomen, 
want in artikel 7 lid 3 is 

opgenomen 
dat ieder 

verantwoordelijke 
lid 

of leden en/of 
subcommissie(s) 

zelf hun 
wijze van 

werken 
regelen. 

Kortom 
volgens mij 

alleen de 
vergadercyclus van 

de 

Commissie 
Omgevingskwaliteit opnemen 

in het 
reglement. 

Eens? 

Met 
hartelijke groet, 

J 

Verzonden: 
woensdag 

11 
september 

2024 15:18 

Aan: 
nunspeet.nl>; 

MM 

2 

noen 
nunspeet.nl> 

Onderwerp: Vergaderfrequentie toegevoegd aan reglement van 
orde 

Goedemiddag, 

Naar 
aanleiding van 

de 
bespreking 

in de commissie 
vanochtend, bij 

deze het 
aangepaste reglement. 

Zie 
geel 

gemarkeerde 
tekst. 

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)  

  

  

  

  

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)(geanonimiseerd)



Ook de tekst 
van 

artikel 10 lid 3 is 
geel gemarkeerd. Vraag van 

Ben mij 
is 

nog 
of deze 

werkwijze klopt 
met hoe 

het 
nu 

in 
Nunspeet gaat. 

Wat 
mij 

betreft wordt dit 
zo opnieuw geagendeerd voor 

de 
volgende vergadering. 

Met 

vriendelijke groet, 

(geanonimiseerd)

J 

Beleidsmedewerker 
Volkshuisvesting 

en 
Monumenten 

Team 

Ruimtelijke Ordening 
en 

Volkshuisvesting 

opangpict 
nunspeet.nl 

| 
T 

(0341) 
25 99 11 

| 
  (geanonimiseerd)

W www.nunspeet.nl 

kind 

fe 

Disclaimer 

De informatie in dit e-mailbericht en eventuele 
bijlagen zijn vertrouwelijk 

en uitsluitend bestemd voor de 
geadresseerde. 

Wanneer u dit bericht 
per 

abuis 
ontvangt, 

verzoeken 
wij 

u contact 
op 

te nemen met de 
afzender 

door deze e-mail te beantwoorden. 

Verder 

vragen 
wij u 

in dat 
geval 

dit e-mailbericht 
en uw 

antwoord te 
vernietigen en 

de inhoud 
ervan aan 

niemand 
openbaar 

te maken. 

  

  

(geanonimiseerd)



Toelichting grondslagen
In dit document kunt u secties vinden die onleesbaar zijn gemaakt. Deze informatie is 
achterwege gelaten op basis van de Wet open overheid (Woo). De letter die hierbij is vermeld
correspondeert met de bijbehorende grondslag in onderstaand overzicht.

 J  Art. 5.1 lid 2 sub e
Het belang van de openbaarmaking van deze informatie weegt niet op tegen het belang van 
de eerbiediging van de persoonlijke levenssfeer van betrokkenen


